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ACTA DE L’ASSEMBLEA GENERAL ORDINÀRIA DE L’ASSOCIACIÓ DE 

MARES I PARES D’ALUMNES DE L’ESCOLA PÀLCAM 
 

SESSIÓ Núm. : 001/2020 

CARÀCTER : ordinària. Data : 27 d’octubre  de 2020 

HORARI: de 19:30 a 20:30hr. 

LLOC : vídeo conferència  (degut a les normes imposades pel Covid) 

 

Membres de la Junta assistents :  

Gemma Manzano, Presidenta  

Monica Farreras, Vicepresidenta 

Hugo Roldán, Tresorer 

Águeda Ribalta, Secretaria 

Sònia Serra, Jorge Hernando , Josep Recio, Núria Oliver, vocals. 

 

Asistencia de socis :Aquest any els socis s’han connectat des de casa. S’han connectat 52 persones 

 

ORDRE DEL DIA:  

.- Representació de l’AMPA i canvi de la Junta. 

.- Millores a l’escola 

.- Beneficis pels socis 

.- Altres activitats en les que participa l’AMPA 

.- Fites aconseguides 

.- Novetats de l’escola en front a la Covid 

.-Tancament econòmic 2019-2020 

.- Pressupost curs 2020-2021 

.- Qüestions i preguntes: hi ha 3 preguntes prèvies 

 

A les 19:30 hores, la presidenta obre la sessió. Presenta davant de tots els socis un power point amb tots els 

punts de l’ordre del dia, que passa a explicar. 

 

.- REPRESENTACIÓ DE L’AMPA: es presenten els membres de la Junta de l’Ampa, s’informa que les reunions 

son els 1er i 3er dimarts de cada mes i que degut al covid, no es fan a l’escola, com sempre, sinó que es fan de 

forma online.  

Qualsevol soci pot exposar els seus problemes o queixes i per fer-ho, aquest curs, s’ha posat un avís a la pàgina 

web de l’Ampa on es dona cita al pare/mare per poder parlar del problema plantejat.  

També s’informa que han estat baixes voluntàries per raons personals a l’Ampa, la Sra. Maribel Sangen ís, 

presidenta fins ara, la Sra. Anna Aranda, vicepresidenta, la Sra. Flora García, tresorera i el Sr. Miquel Ordobás, 

vocal.  

Es comenta que han quedat quatre places vacants a l’AMPA per si algun pare/mare voluntari vol entrar a 

formar-ne part.    

La Quota anual de l’AMPA era de 30€ per família. Aquest any no es cobrarà res. 

 

.- MILLORES A L’ESCOLA : 

Durant els últims anys l’escola ha fet millores a les seves instal·lacions. 
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L’any passat es van fer noves les classes de 2º de Batxillerat i els banys de la mateixa zona. També han fet 

totalment nova la cuina i l’han adaptat a la nova normativa per controlar en una zona totalment separada, la 

manipulació de menjar per la gent al·lèrgica . S’ha dotat a totes les classes d’aparells d’aire condicionat.  

 

Tecnològicament, també s’han instal·lat a les classes pissarres digitals, incorporació de tauletes i classes de 

robòtica a infantil. Els alumnes de 5è Primària a 3r ESO ja estan utilitzant IPADS.  

 

Aquest any 2020 s’han fet obres per crear una nova entrada lateral per poder distribuir millor a totes les 

entrades i sortides dels nens. També s’han fet nous vestuaris amb dutxes per Educació física, i s’han pintat jocs 

a terra i al es parets del pati d’educació infantil. 

 

L’escola ha rebut el Certificat lliure de mercuri, un certificat aconseguit per l’escola en apostar per la 

sostenibilitat i l’estalvi energètic de la revolucionària tecnologia d’Eco projectors Làser-LED, erradicant el 

mercuri ( metall altament tòxic) del centre. 

 

Des de fa uns anys i cada any l’escola ha aconseguit dues beques d’Erasmus a l’estranger per uns quants 

alumnes de 3r i 4t de ESO l’any passat va ser amb les ciutats d’ Hamburg, Estocolm i Venècia. Aquest any en  la 

situació en que ens trobem aquestes beques no s’han convocat.  

 

L’any passat van acabar la implementació del programa per detectar el bullying a les aules i evitar-lo,  proposat 

des del Departament d’Ensenyament de la Generalitat de Catalunya- #aquiproubulling. És un projecte on hi 

han participat , algunes famílies de l’escola ,mestres i alumnes.  

 

També el que es vol aconseguir aquest any 2020-21 és un projecte mediambiental per poder certificar l’Escola 

com a “Escola Verda”. 

   

.- BENEFICIS DELS SOCIS: Tots els socis i durant tots els cursos, des de P3 a Batxillerat, es beneficien d’alguna 

activitat subvencionada parcial o totalment per l’AMPA.  

● Des de P3 a 4º de Primària l’escola subvenciona parcial o totalment una excursió durant el curs. 

● A 5º i 6º de Primària es participa el la festa dels avis i en la festa de graduació respectivament. 

● A 1º i 3º de ESO es subvenciona parcial o totalment una excursió durant el curs.  

● A 2º de ESO es fa una aportació al viatge a Eurodisney/Paris. 

● A 4º de ESO es paga una excursió a Waterworld a final de curs. 

● A Batxillerat es fa una aportació al viatge d’Itàlia i Madrid i a la festa de graduació final de 2n de 

batxillerat es paguen les orles. 

Aquest any no sabem si les excursions es podran fer, en tot cas serà al 3º trimestre. 

 

També es realitzen durant el curs diverses conferències dirigides als pares i mares. Que aquest any segurament 

tampoc es faran pel tema logístic. 

 

.- ACTIVITATS EN LES QUE COL.LABORA L’AMPA:  

● Marató de TV3 : aquest any degut a la Covid no es realitzarà el Mercat solidari de joguines que es feia 

cada any. L’any passat es van recollir 3.358€. Aquest any es donarà directament l’import pressupostat 

a la Marató.  

● Cursa Palcam: aquest any encara no és segur que es realitzi aquesta cursa degut a la Covid 

● 12hr Basquet Palcam 

● Festa fi curs infantil 

● Entrega premis St. Jordi. 
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.- FITES ACONSEGUIDES: en respecte a dubtes i qüestions dels pares d’anteriors Assemblees: 

● LOPD. 

● Algunes guixetes personals amb codis a les classes des de 5e, 6e de primària com a tota la ESO i 

Batxillerat. D’aquesta manera s’ha solucionat el problema dels mòbils, ja que es guarden aquí durant 

tot el dia. També s’utilitzen per guardar les tauletes en els cursos que les fan servir.  

● Simulacres contra incendis : es fan cada any cap al mes de maig. 

● 50% de descompte en activitats de Dinamis a partir de la 2º activitat per un mateix nen. 

● 50% de descompte en els preus dels IPAD’s en famílies nombroses que tinguin els 3 nens estudiant a 

l’escola. El descompte és per un d’ells. 

● L’escola ha acceptat la opció d’adquirir els Ipads, per aquells cursos que sigui necessari, fora de 

l’escola.  

● Menús disponibles per tots aquells nens que tenen alguna al·lèrgia o intolerància.  

● Benefici econòmic en excursions o actes de tots els cursos. 

● Canvis en el programa educatiu de l’assignatura de religió  : Cultura de la religió. 

● En referència al tancament del carrer, aquest any en la situació que ens trobem, l’Ajuntament ens 

permet tancar el carrer Rosalia de castro tant a l’entrada com a la sortida de l’escola.  

 

.- NOVETATS EN FRONT DE LA COVID: 

● L’escola ha habilitat noves portes d’entrada i sortida per evitar aglomeracions. 

● Habilitació de diverses franges horàries per entrar i sortir de l’escola. 

● Acords amb la Guàrdia Urbana per tallar el carrer al trànsit en horaris d’entrada i sortida, al igual que 

per prohibir l’aparcament de vehicles davant de les portes de l’escola per donar més espai als nens  

● Reducció del rati de les classes de 1r ESO, passant de les 3 línies actuals a 4. 

● Organització de grups bombolla pels cursos de Infantil i Primària, per evitar el contacte massiu entre 

nens. 

● Reorganització del menjador i dels patis mantenint els grups bombolla. 

 

.- TANCAMENT ECONÒMIC CURS 2019-2020: es mostra el detall de tots els ingressos i les despeses haguts 

durant aquest curs. Degut a la Covid no es va poder fer cap excursió, ni festes de fi de Cicle, ni viatges a 

Eurodisney i Itàlia… i això ha permès que quedi un romanent molt important de 23.328,06€. Aquest romanent 

s’aplicarà en les despeses de l’any vinent. Cap soci té dubtes i s’aproven. 

 

.- PRESSUPOST ECONÒMIC CURS 2020-2021: Es proposa no cobrar quota aquest any excepcionalment. Aquest 

any està plantejat que es facin els viatges a Eurodisney i Itàlia que es van cancel·lar el curs passat. També hi ha 

incertesa del que es podrà fer o no aquest curs. 

 

.- NOVES INCORPORACIONS A AMPA : Es proposa la possibilitat de cobrir les 4 places vacants de l’Ampa. Hi ha 

quatre persones que han presentat la seva candidatura per cobrir-les: 

 

- Cristina Álvarez: mare d’una nena de P5 i una de P2 a la llar d’infants 

- Nuria Álamo: mare de dos nens un a 6e de primària i un a 4t ESO. Antiga alumna de l’escola. 

- Jorge Ares: pare d’un alumne de 3r Primària. 

- Joan Hernández: pare d’una nena de P4 

 

Després d’una petita presentació per part dels candidats  tots els socis accepten que entrin a formar part de 

l’Ampa.  
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.- QÜESTIONS I PREGUNTES:  

Es comença per respondre les preguntes prèviament rebudes a l’AMPA: 

 

1.- Millora de comunicació amb l’escola en temes Covid. Protocols nous… (Esther Llauradó) 

 

La senyora Llauradó exposa la seva preocupació sobre la poca informació que l’escola envia als pares. Creu que 

hauria d’informar més sovint i explicar tots els protocols que s’estan seguint a l’escola. 

La senyora Diana Martínez comenta que està d’acord amb ella. 

La senyora Elisabet Martí diu que no està d’acord amb que l’escola hagi d’estar obligada a enviar mail cada 

vegada que hi hagi un cas o possible cas de Covid, que amb els protocols és suficient. 

 

L’escola va enviar als pares a principi de curs uns protocols que els van facilitar des de Salut, i és molt difícil 

enviar cada dia totes les novetats que hi ha perquè els canvis son continus. Intentaran posar a la Web de l’escola 

un enllaç a la pàgina de Salut, i així els pares que ho vulguin puguin anar-se informant dia a dia. 

La llei de protecció de dades fa impossible que l’escola comuniqui a tots els pares quins son els cursos que estan 

confinats i els positius per PCR. Es comunica solament als pares de les classes afectades.  

 

2. Devolució de quotes menjador i piscina durant confinament de la classe ? (Meritxell Gabarró) 

 

L’escola confirma que les classes que estiguin confinades 10-14 dies se’ls retornarà la part proporcional del 

menjador i les classes de piscina que corresponguin.  

 

3. Roba d’esport de l’escola ( Merche Conde) 

 

La senyora Conde exposa que ella i altres mares coincideixen a pensar que les samarretes d’esport que hi havia 

abans de cotó eren millors que les tècniques d’ara. Que fan més olor. També explica que la seva filla té la pell 

atòpica i amb les samarretes acríliques empitjora. Creu que s’hauria de poder donar l’opció d’escollir quin tipus 

de samarreta vols comprar. 

El senyor Joan Hernàndez, també proposa dir a l’escola que donin l’opció de comprar la samarreta que decideixi  

cadascú 

L’escola diu que ha rebut bona resposta al canvi de teixit de la samarreta, és més lleugera, es renta i asseca 

molt més ràpid, i no necessita planxa. Ens comuniquen que actualment les samarretes només es fabriquen en 

un sol teixit, i que quan es torni a revisar la uniformitat de l’escola ja s’ho miraran. 

 

Un cop respostes les qüestions prèvies sorgeixen més preguntes: 

 

4.- La senyora Llauradó proposa si es poden fer classes d’educació física en parcs o instal·lacions esportives a 

l’aire lliure a prop de l’escola. 

L’escola ens comenta que quan arribi el moment ja ho preguntaran, doncs no saben si es pot fer, ni  tampoc 

saben com estarà el tema COVID quan arribi la primavera.  

 

5.- El Sr. Kim Farrer comenta que si es pot evitar que les classes d’educació física no es facin en dies seguits per 

tenir temps de rentar la roba. A la seva filla de P3 li passa. 

L’escola diu que això és un tema d’encaix d’horaris de l’escola, que normalment no passa, però que ho mirarà 

per propers anys.  

 

6.- La Sra. Soledad Chianese explica que els pares i mares de l’escola es queden a la sortida dels nens davant 

de l’escola trencant totes les precaucions que l’escola fa per mantenir els grups bombolla, i que no ho troba 

bé. 
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Es dóna la raó a aquesta mare i li expliquem que l’escola ja ha fet algun que altre escrit per recordar que quan 

se surt de l’escola no es quedin allà. Des de l’AMPA es proposa a l’escola que torni a enviar algun recordatori 

al respecte. 

 

7.- Sra. Xenia Sist explica que les seves filles es queden a permanències al matí i que, sent de les primeres en 

arribar a l’escola, son les últimes a arribar a classe. Sembla que els nens de permanències són els últims a 

distribuir cap a les classes i això els fa arribar tard. Fins i tot les primeres setmanes els hi posaven falta de 

puntualitat. 

L’escola ens comunica que miraran aquest tema i ens agraeixen el comentari doncs no en tenen notícia i hi 

posaran remei. 

 

A les 20:30  la Presidenta dona per acabada la reunió i agraeix l’assistència de tants pares. 

 

 

 

 

  


